



IHS Jane's is the Official Show Daily Partner for SOFEX 2012



Amman, September 25th, 2011 – The Special Operations Forces Exhibition and Conference (SOFEX) announced at the Defence Systems and Equipment International Exhibition 2011 (DSEi), which took place from 13-16 September in London that it has partnered with IHS Jane's for the fourth time to produce the Official Show Daily for the 9th edition in the series of SOFEX events, which is set to take place in Amman, Jordan from May 7th- 10th 2012.

As the official Show Daily partner for SOFEX 2012, IHS Jane's will provide unrivalled awareness of the conference, exhibition and the warrior competition with reviews on all the latest activities taking place, including interviews with exhibitors and high ranked governmental officials, previews of the latest technologies, insights from defence specialists and experts on current challenges and latest practices, as well as details about the major partnerships and business opportunities that are concluded during the event.

Three issues of the Show Daily will be published in both English and Arabic, and distributed throughout the event. At least 3,000 copies will be produced each day and will also be available online on the SOFEX and IHS Jane's websites.

Mr. Amer Tabbah, Managing Director of SOFEX stated, "IHS Jane's is a global information company with world-class experts in defence and homeland security.

With the specialized editorial team that will be attending SOFEX 2012, the Show Daily will definitely be the most effective way to reflect the importance of SOFEX as the world's leading Special Operations and Homeland Security exhibition and conference serving the global defence community. It gives us great pleasure to be partnering with IHS Jane's for the fourth time as the official publisher of our bilingual Show Daily at SOFEX 2012."

Paul Rayson, Vice President-Insight Channel Management at IHS Jane's, stated, "This long-term partnership that we have established with SOFEX is very significant to us as SOFEX continues to hold the reputation of being a unique global exhibition and conference that provides insight and expertise on the latest developments in the world of Special Operations Forces and Homeland Security. As an exhibition and conference that deals exclusively with the needs and requirements of today's modern armies, while focusing entirely on Special Operations and Homeland security, SOFEX generates a lot of vital news and we will be sharing that first-hand with all participants."

SOFEX 2012, under the patronage of HM King Abdullah II, the chairmanship of HRH Prince Feisal bin Al-Hussein with the full support of the Jordanian Army and security forces, is set to take place in Amman, Jordan from May 7th- 10th 2012 is expected to continue to surpass the achieved record breaking numbers in previous editions, with 2010 attracting 352 exhibitors displaying their latest state-of-the-art equipment and technologies to an audience of 117 international delegations including heads of state, defence officials, defence ministers and government decision makers.

- ENDS -

Note to the editor:

SOFEX 2012

SOFEX is a premier international exhibition and conference that features the largest fully-integrated Special Operations Forces equipment and solutions in the world. Bringing together the world's leading special operations and homeland security manufacturers with high-ranking defence officials and government decision makers, SOFEX is a unique global gathering for showcasing the latest counter terrorism and homeland security solutions to combat today's ever increasing security challenges.

The 9^{th} edition of the SOFEX series will be held at the King Abdullah I Airbase located near Amman in the Hashemite Kingdom of Jordan. The event is held biennially under the Patronage of His Majesty King Abdullah II, who will be launching the activities of SOFEX 2012 supported by the Jordan Armed Forces. For more information, visit **www.sofexjordan.com**

For further information please contact:

Ruba Тавваа

ARABIYA ISSA

MEDIA & MARKETING MANAGER

Media & Marketing Executive

SOFEX Jordan

SOFEX Jordan

Tel: +962 6 562-7301 Fax: +962 6 569 1137 info@sofexjordan.com www.sofexjordan.com







سوفكس يوقع اتفاقية مع مجموعة جينز المجلة الرسمية لسوفكس ٢٠١٢

أعلن معرض ومؤتمر قوات العمليات الخاصة "سوفكس" خلال المعرض الدولي لأنظمة ومعدات الدفاع (DSEi) المعرض ومؤتمر قوات العمليات الخاصة "سوفكس" خلال المعرض التعاون مع مجموعة جينز للعام الرابع على التوالي لتحرير وإصدار النشرة اليومية لسوفكس ٢٠١٢، المعرض التاسع ضمن سلسلة معارض سوفكس والذي سيقام في عمّان من ٧ إلى ١٠ أيار ٢٠١٢.

بناءً على هذه الاتفاقية، ستتولى مجموعة جينز مهام إصدار النشرة اليومية الرسمية التي تضم تغطية كاملة لشتى أنشطة سوفكس، بالإضافة إلى المقابلات مع الشركات العارضة والوفود الرسمية، وتقديم نبذة عن آخر وأحدث المعدات التكنولوجية المعروضة في سوفكس، وتسليط الضوء على أبرز الاتفاقيات التي يتم توقيعها خلال سوفكس.

سيتم إصدار ٣ آلاف نسخة على الأقل كل يوم باللغتين العربية والانجليزية وتوزيعها في المعرض، إلى جانب توفر هذه النشرات على شبكة الانترنت على الموقع الالكتروني الخاص بسوفكس والموقع الالكتروني الخاص بمجموعة جينز.

عن هذا التعاون تحدث السيد عامر الطباع، المدير العام لسوفكس قائلا: "ستكون النشرة اليومية بلا شك مرآة تعكس صورة سوفكس وأهميته كأحد أبرز الفعاليات العالمية لشؤون ومعدات العمليات الخاصة والأمن القومي، ورسالته في المساهمة في خدمة المتجمع الدولي. إن التعاون مع مجموعة جينز لإصدار النشرة اليومية للمرة الرابعة هو دليل ثقتنا بمجموعة جينز وفريقها الذي يضم خبراء على أعلى المستويات من المتخصصين في مجال الدفاع والأمن القومي".

من جهته تحدث السيد بول رايسون نائب الرئيس في مجموعة جينز قائلا: " إننا نثمّن ونقدّر هذا التعاون مع سوفكس نظراً لما يتميز به من سمعة مشرّفة باعتباره أحد أهم الملتقيات الدولية التي تلقي الضوء على أحدث التطورات والمستجدات في مجال العمليات الخاصة والأمن القومي. إن طبيعة سوفكس وتخصصه في العمليات الخاصة والأمن القومي، ستجعل منه حدثاً يحمل في طياته الكثير من المستجدات والانجازات، ومهمتنا ستكون في نشر هذه الأخبار وإطلاع المشاركين في المعرض والقرّاء في شتى أنحاء العالم عليها أولاً بأول من خلال النشرة اليومية".

ومن الجدير بالذكر أن سوفكس ٢٠١٢ سيعقد في عمّان تحت الرعاية الملكية السامية لجلالة الملك عبد الله الثاني – حفظه الله- القائد الأعلى للقوات المسلحة وتحت إشراف مباشر من سمو الأمير فيصل بن الحسين المعظم وبدعم من القوات المسلحة الأردنية والجهات الأمنية في الفترة ما بين ٧ إلى ١٠ أيار ٢٠١٢، ومن المتوقع أن تحقق دورة سوفكس القادمة نجاحات اكبر وانجازات أضخم من النجاحات السابقة المتتالية لسوفكس، حيث أن مساحات العرض في سوفكس ٢٠١٠ تضاعفت ثلاث مرات مقارنة بالسنوات السابقة، فيما بلغ عدد الشركات العارضة ٣٥٢ شركة من كافة أنحاء العالم والتي قامت بعرض أحدث معداتها التكنولوجية المتقدمة في قطاع الدفاع.

وقد حضر معرض سوفكس ٢٠١٠ (١١٧) وفداً من ٧٢ دولة بما فيهم قادة الدول ووزراء الدفاع ورؤساء الأركان وقادة العمليات الخاصة وكبار المسئولين المدنيين والعسكريين وصناع القرار والخبراء العالميين.

ملاحظة للمحرر:

سوفكس ۲۰۱۲:

يعتبر معرض سوفكس المعرض الأول عالمياً المتخصص في تقديم أحدث تقنيات التكنولوجيا والمعدات العسكرية في مجال العمليات الخاصة والأمن القومي. ويمثل سوفكس حدثاً وولياً يجمع أكبر الشركات المنتجة والمطورة للمعدات العسكرية في العالم مع كبار القادة العسكريين وصناع القرار وممثلي الحكومات. كما يعتبر سوفكس ملتقى عالمياً مميزاً وفريداً للإطلاع على آخر ما توصلت إليه تكنولوجيا حماية الأمن القومي بهدف مواجهة التحديات المتنامية يومياً في حقل الأمن والدفاع.

سيتم عقد أعمال وفعاليات "سوفكس ٢٠١٢ " خلال الفترة ما بين ٧ إلى ١٠ أيار في قاعدة الملك عبد الله الأول في عمّان. وتعقد أعمال وفعاليات سوفكس مرة كل عامين تحت الرعاية الملكية السامية لجلالة الملك عبد الله الثاني الذي سيتفضل بافتتاح سوفكس 2012 المقام تحت إشراف مباشر من سمو الأمير فيصل بن الحسين المعظم وبدعم من القوات المسلحة الأردنية والجهات الأمنية.

للمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع التالي:

Ruba Тавваа

ARABIYA ISSA

MEDIA & MARKETING MANAGER Media & Marketing Executive

SOFEX Jordan

SOFEX Jordan

Tel: +962 6 562-7301

Fax: +962 6 569 1137

info@sofexjordan.com

www.sofexjordan.com